
 

 

 

 

DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2021-06-30  Nr. TP-5 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko  2021-06-30, 10.00 – 12.45 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, savivaldybės meras.  

Protokolą rašė – Živilė Stravinskaitė, Dokumentų ir informacijos skyriaus vedėja.   

Į Druskininkų savivaldybės tarybą išrinkti 25 tarybos nariai.  

Tarybos posėdyje dalyvavo:  25 tarybos nariai. 

Kviestieji asmenys: Vilma Jurgelevičienė, savivaldybės administracijos direktorė; Violeta 

Grigorienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja; Simonas Kazakevičius, savivaldybės 

mero patarėjas; Dovilė Račienė, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėja; Sigitas Valentukevičius, 

savivaldybės kontrolierius; Julija Ramanauskienė, Finansų ir apskaitos skyriaus vedėja; Agnė 

Baranauskaitė, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėja;  Gintaras Grigoras, Ūkio ir turto valdymo skyriaus 

vedėjo pavaduotojas; Ligita Baranauskienė, Socialinės paramos skyriaus vedėja; Lina Gaidžiūnaitė, 

Investicijų ir projektų valdymo skyriaus vedėja;  Joana Verbickienė, Architektūros ir urbanistikos skyriaus 

vedėja; Rimutė Viniarskaitė, Druskininkų kultūros centro direktorė; Diana Brown, Švietimo skyriaus 

vedėja; Algirdas Reipas, UAB ,,Alytaus regiono atliekų tvarkymo centras“ direktorius; Edmundas 

Antanaitis, UAB „Druskininkų sveikatinimo ir poilsio centras AQUA“ direktorius.  

Darbotvarkė:  

1. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-19 „Dėl 2021 

metų  Druskininkų savivaldybės biudžeto“ pakeitimo.  

2. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2022 metams nustatymo. 

3. Dėl žemės mokesčio tarifų 2022 metams ir lengvatų nustatymo.  

4. Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2022 metais 

vykdomai veiklai, sąrašo ir verslo liudijimus įsigyjantiems gyventojams taikomų lengvatų sąrašo 

patvirtinimo.  

5. Dėl pritarimo Lietuvos sporto centro ir Druskininkų savivaldybės bendradarbiavimo sutarčiai. 

6. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T1-7 „Dėl UAB 

„Litesko“ filialo „Druskininkų šiluma“ 2021 metų investicijų plano“ pakeitimo.  

7. Dėl Druskininkų savivaldybės būstų nuomos rinkos kaina. 

8. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo sudarymo“ pakeitimo. 

9. Dėl Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros organizatoriaus funkcijų vykdymo 

pavedimo Druskininkų savivaldybės administracijai ir Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros 

organizatoriaus veiklos aprašo patvirtinimo. 

10. Dėl Druskininkų savivaldybės 2013 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T1-12 ,,Dėl Druskininkų 

savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto viešo nuomos konkurso ir nuomos be konkurso organizavimo ir 

vykdymo bei nuompinigių už savivaldybės ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto nuomą 

skaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

11. Dėl Druskininkų savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto perdavimo patikėjimo teise. 

12. Dėl Druskininkų savivaldybės turto perdavimo patikėjimo teise pagal turto patikėjimo sutartį.  

13. Dėl Druskininkų savivaldybės būsto pardavimo. 



14. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-142 „Dėl 

kreipimosi dėl socialinės paramos mokiniams tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

15. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-144 „Dėl 

mokinių nemokamo maitinimo mokyklose tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

16. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-143 ,,Dėl 

paramos mokinio reikmenims įsigyti tvarkos aprašo patvirtinimo" pakeitimo.  

17. Dėl pritarimo projektų įgyvendinimui pagal klimato kaitos programos lėšų naudojimo 2021 

m. sąmatą detalizuojančio plano kvietimą.   

18. Dėl pritarimo projektui „Vienos stotelės centro įkūrimas vaikams ir jų šeimoms pasienio 

savivaldybėse“.  
19. Dėl pritarimo projektams, teikiamiems pagal kvietimą, teikti paraiškas „Govtech“ iššūkių 

finansavimui gauti“.  

20. Dėl pasiūlymų dėl Druskininkų savivaldybės draustinių steigimo, jų ribų keitimo, gamtos 

paveldo objektų paskelbimo savivaldybės saugomais teikimo ir nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  

21. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. sausio 29 d. sprendimo Nr. T1-24 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės kultūros įstaigų teikiamų paslaugų kainų“ pakeitimo.  

22. Dėl pritarimo projektui, „Druskininkai – Lietuvos kultūros sostinė 2025“.  

23. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 30 d. sprendimo  Nr. T1-63 „Dėl 

atlyginimo dydžio už neformalųjį vaikų švietimą nustatymo“ pakeitimo. 

24.  Dėl uždarosios akcinės bendrovės ,,Alytaus regiono atliekų tvarkymo centras“ 2020 metų 

veiklos ataskaitos. 

25. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Druskininkų sveikatinimo ir poilsio centras AQUA“ 2020 

metų veiklos ataskaitos. 

26. Dėl Druskininkų savivaldybės mero ir mero pavaduotojo 2020 metų veiklos ataskaitos. 

27. Dėl Druskininkų savivaldybės administracijos direktoriaus ir savivaldybės administracijos 

2020 metų veiklos ataskaitos. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad posėdžio darbotvarkėje yra numatyta 

svarstyti 27 darbotvarkės klausimai ir pasiteiravo, ar bus pasiūlymų dėl darbotvarkės, ar galima jai pritarti 

bendru sutarimu. 

Bendru sutarimu pritarta posėdžio darbotvarkei.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 1-10 darbotvarkės klausimų 

priėmime.  

1.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-19 

„Dėl 2021 metų  Druskininkų savivaldybės biudžeto“ pakeitimas. 

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21, ,,susilaikė“ ‒ 3  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl nekilnojamojo turto 

mokesčio tarifų 2022 metams nustatymo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už savo nusišalinimą nuo sprendimo 

,,Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2022 metams nustatymo“ priėmimo. 

DALYVAUJA.  24  tarybos nariai. 

BALSAVO. ,,už“ – 2,,,susilaikė“ ‒ 1,,prieš“ – 21 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Ričardo Malinausko, posėdžio pirmininko, nusišalinimo nuo sprendimo 

,,Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2022 metams nustatymo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės 

nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus nusišalinimą nebūtų galimybės priimti 

sprendimo – nebeliktų kvorumo.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, pareiškė, kad nusišalina nuo sprendimų dėl 2, 3 ir 4 darbotvarkės 

klausimų priėmimo ir nusišalino fiziškai atsijungdamas iš posėdžio.  



Nusišalinimai priimti bendru sutarimu.  

Tarybos nariai Linas Urmanavčius; Aivaras Kadziauskas, Julius Matulevičius, Benjaminas Čepas, 

Artūras Skausmenis, Algis Bolys, Liudas Vaisieta, Juozas Dailydė, Modestas Vitkauskas, Vidas 

Stašinskas, Inga Salickienė pateikė nusišalinimus nuo sprendimo ,,Dėl nekilnojamojo turto mokesčio 

tarifų 2022 metams nustatymo“ priėmimo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktus tarybos narių Aivaro 

Kadziausko, Juliaus Matulevičiaus, Benjamino Čepo, Artūro Skausmenio, Algio Bolio, Liudo Vaisietos, 

Juozo Dailydės, Modesto Vitkausko, Vido Stašinsko, Ingos Salickienės nusišalinimus nuo sprendimo 

,,Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2022 metams nustatymo“ priėmimo. 

DALYVAUJA.  23  tarybos nariai. 

BALSAVO. ,,prieš“ – 21, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Aivaro Kadziausko, Juliaus Matulevičiaus, Benjamino 

Čepo, Artūro Skausmenio, Algio Bolio, Liudo Vaisietos, Juozo Dailydės, Modesto Vitkausko, Vido 

Stašinsko, Ingos Salickienės nusišalinimų nuo sprendimo ,,Dėl nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2022 

metams nustatymo“ priėmimo, nes priėmus nusišalinimą nebūtų galimybės priimti sprendimo – nebeliktų 

kvorumo.  

2.SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto mokesčio tarifų 2022 metams nustatymas. 

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 22, ,,prieš“ ‒ 1  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl žemės mokesčio 

tarifų 2022 metams ir lengvatų nustatymo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už savo nusišalinimą nuo sprendimo 

,,Dėl žemės mokesčio tarifų 2022 metams ir lengvatų nustatymo“ priėmimo. 

DALYVAUJA.  23  tarybos nariai. 

BALSAVO. ,,už“ – 2, ,,prieš“ – 21 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti Ričardo Malinausko, posėdžio pirmininko, nusišalinimo nuo sprendimo 

,,Dėl žemės mokesčio tarifų 2022 metams ir lengvatų nustatymo“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės 

nėra pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o priėmus nusišalinimą nebūtų galimybės priimti 

sprendimo – nebeliktų kvorumo.  

Tarybos nariai Linas Urmanavčius, Aivaras Kadziauskas, Julius Matulevičius, Benjaminas Čepas, 

Artūras Skausmenis, Algis Bolys, Liudas Vaisieta, Juozas Dailydė, Valė Šmitienė,  Modestas Vitkauskas, 

Antanas Balkė, Inga Salickienė pateikė nusišalinimus nuo sprendimo ,,Dėl žemės mokesčio tarifų 2022 

metams ir lengvatų nustatymo“ priėmimo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktus tarybos narių Lino 

Urmanavčiaus, Aivaro Kadziausko, Juliaus Matulevičiaus, Benjamino Čepo, Artūro Skausmenio, Algio 

Bolio, Liudo Vaisietos, Juozo Dailydės, Valės Šmitienės, Modesto Vitkausko, Antano Balkės, Ingos 

Salickienės nusišalinimus nuo sprendimo ,,Dėl žemės mokesčio tarifų 2022 metams ir lengvatų 

nustatymo“ priėmimo.  

DALYVAUJA.  23  tarybos nariai. 

BALSAVO. ,,prieš“ – 21, ,,susilaikė“ ‒ 2 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Lino Urmanavčiaus, Aivaro Kadziausko, Juliaus 

Matulevičiaus, Benjamino Čepo, Artūro Skausmenio, Algio Bolio, Liudo Vaisietos, Juozo Dailydės, 

Valės Šmitienės,  Modesto Vitkausko, Antano Balkės, Ingos Salickienės nusišalinimų nuo sprendimo 

,,Dėl žemės mokesčio tarifų 2022 metams ir lengvatų nustatymo“ priėmimo, nes priėmus nusišalinimą 

nebūtų galimybės priimti sprendimo – nebeliktų kvorumo.  

Antanas Balkė, tarybos narys, nedalyvavo sprendimų dėl 3 ir 4 darbotvarkės klausimų priėmime.  

 

 



3.SVARSTYTA. Žemės mokesčio tarifų 2022 metams ir lengvatų nustatymas. 

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21, ,,susilaikė“ ‒  1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

  Tarybos nariai Modestas Vitkauskas, Aivaras Kadziauskas, Liudas Vaisieta, Valė Šmitienė, 

Modestas Vitkauskas, Donatas Mizaras nusišalino nu sprendimo ,,Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių, 

taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2022 metais vykdomai veiklai, sąrašo ir verslo liudijimus 

įsigyjantiems gyventojams taikomų lengvatų sąrašo patvirtinimo“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktus tarybos narių Modesto 

Vitkausko, Aivaro Kadziausko, Liudo Vaisietos, Valės Šmitienės, Modesto Vitkausko, Donato Mizaro 

nusišalinimus nu sprendimo ,,Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 

2022 metais vykdomai veiklai, sąrašo ir verslo liudijimus įsigyjantiems gyventojams taikomų lengvatų 

sąrašo patvirtinimo“ priėmimo.  

DALYVAUJA.  23  tarybos nariai. 

BALSAVO. ,,prieš“ – 21, ,,susilaikė“ ‒ 1 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti tarybos narių Modesto Vitkausko, Aivaro Kadziausko, Liudo Vaisietos, 

Valės Šmitienės, Modesto Vitkausko, Donato Mizaro nusišalinimų nu sprendimo ,, Dėl fiksuotų pajamų 

mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2022 metais vykdomai veiklai, sąrašo ir verslo 

liudijimus įsigyjantiems gyventojams taikomų lengvatų sąrašo patvirtinimo“ priėmimo, nes priėmus 

nusišalinimą nebūtų galimybės priimti sprendimo – nebeliktų kvorumo.  

Algimantas Šiaučiulis, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 4 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

4.SVARSTYTA. Fiksuotų pajamų mokesčio dydžių, taikomų įsigyjant verslo liudijimus 2022 

metais vykdomai veiklai, sąrašo ir verslo liudijimus įsigyjantiems gyventojams taikomų lengvatų sąrašo 

patvirtinimas.  

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 21 tarybos narys.  

BALSAVO. „už“ – 20, ,,susilaikė“ ‒ 1  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 5 darbotvarkės klausimo priėmime.  

5.SVARSTYTA. Pritarimas Lietuvos sporto centro ir Druskininkų savivaldybės 

bendradarbiavimo sutarčiai. 

Pranešėja D. Račienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Artūras Skausmenis, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 6 darbotvarkės klausimo priėmime.  

6.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T1-7 „Dėl 

UAB „Litesko“ filialo „Druskininkų šiluma“ 2021 metų investicijų plano“ pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 22, ,,susilaikė“ ‒  1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

7.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės būstų nuoma rinkos kaina. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

 



8.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-

120 „Dėl parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo sudarymo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23, ,,susilaikė“ ‒  1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

9.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės infrastruktūros plėtros organizatoriaus funkcijų 

vykdymo pavedimas Druskininkų savivaldybės administracijai ir Druskininkų savivaldybės 

infrastruktūros plėtros organizatoriaus veiklos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23, ,,susilaikė“ ‒ 1  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

  Tarybos nariai Julius Matulevičius ir Algimantas Šiaučiulis nedalyvavo sprendimo dėl 10 

darbotvarkės klausimo priėmime.  

10.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės 2013 m. sausio 28 d. sprendimo Nr. T1-12 ,,Dėl 

Druskininkų savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto viešo nuomos konkurso ir nuomos be konkurso 

organizavimo ir vykdymo bei nuompinigių už savivaldybės ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto 

nuomą skaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė po komitetų posėdžio patikslintą sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 22 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 20, ,,susilaikė“ ‒ 1, ,,susilaikė“ ‒ 1   (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti patikslintam tarybos sprendimo projektui.  

11.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto perdavimas patikėjimo 

teise. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė.  

DALYVAUJA. 25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

12.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės turto perdavimas patikėjimo teise pagal turto 

patikėjimo sutartį.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

13.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės būsto pardavimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

14.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-142 

„Dėl kreipimosi dėl socialinės paramos mokiniams tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

 



15.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-144 

„Dėl mokinių nemokamo maitinimo mokyklose tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Arūnas Večkys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 16 darbotvarkės klausimo priėmime. 

16.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-143 

,,Dėl paramos mokinio reikmenims įsigyti tvarkos aprašo patvirtinimo" pakeitimas.  

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

17.SVARSTYTA. Pritarimas projektų įgyvendinimui pagal klimato kaitos programos lėšų 

naudojimo 2021 m. sąmatą detalizuojančio plano kvietimą.   

Pranešėja L. Gaidžiūnaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

18.SVARSTYTA. Pritarimas projektui „Vienos stotelės centro įkūrimas vaikams ir jų šeimoms 

pasienio savivaldybėse“.  
Pranešėja L. Gaidžiūnaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

19.SVARSTYTA. Pritarimas projektams, teikiamiems pagal kvietimą, teikti paraiškas „Govtech“ 

iššūkių finansavimui gauti“.  

Pranešėja L. Gaidžiūnaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 25  tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 25  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

20.SVARSTYTA. Pasiūlymų dėl Druskininkų savivaldybės draustinių steigimo, jų ribų keitimo, 

gamtos paveldo objektų paskelbimo savivaldybės saugomais teikimo ir nagrinėjimo tvarkos aprašo 

patvirtinimas.  

Pranešėja J. Verbickienė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėja atsakė į pateiktą klausimą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, išsakė repliką.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pasisakė.  

DALYVAUJA. 25 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21, ,,susilaikė“ ‒ 3, ,,prieš“ ‒ 1  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Artūras Skausmenis, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 21 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, nedalyvavo  sprendimų dėl tolimesnių darbotvarkės 

klausimų priėmime.  

21.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. sausio 29 d. sprendimo Nr. T1-24 

„Dėl Druskininkų savivaldybės kultūros įstaigų teikiamų paslaugų kainų“ pakeitimas.  

 



Pranešėja R. Viniarskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

22.SVARSTYTA. Pritarimas projektui, „Druskininkai – Lietuvos kultūros sostinė 2025“. 

Pranešėja R. Viniarskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 24 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Aivaras Kadziauskas, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 23 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

23.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 30 d. sprendimo  Nr. T1-

63 „Dėl atlyginimo dydžio už neformalųjį vaikų švietimą nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja D. Brown pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 23 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 23 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Karolis Kaklys, tarybos narys, nusišalino nuo sprendimo dėl 24 darbotvarkės klausimo priėmimo.  

Nusišalinimas priimtas bendru sutarimu. 

24.SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės ,,Alytaus regiono atliekų tvarkymo centras“ 

2020 metų veiklos ataskaita. 

Pranešėjas A. Reipas pristatė sprendimo projektą.  

Vytautas Dabrukas, tarybos narys, pateikė klausimą. 

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

Juozas Šarkus, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu.  

Pranešėjas atsakė į pasisakymo metu pateiktą klausimą.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pateikė klausimą.  

Pranešėjas atsakė į pateiktą klausimą.  

NUSPRĘSTA. Bendru sutarimu  pritari Uždarosios akcinės bendrovės ,,Alytaus regiono atliekų 

tvarkymo centras“ 2020 metų veiklos ataskaitai. 

Tarybos nariai Linas Urmanavičius, Aivaras Kadziauskas, Liudas Vaisieta, Inga Salickienė 

nedalyvavo sprendimo dėl 25 darbotvarkės klausimo priėmime.  

25.SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Druskininkų sveikatinimo ir poilsio centras 

AQUA“ 2020 metų veiklos ataskaita. 

Pranešėjas E. Antanaitis pristatė sprendimo projektą.  

Diskusijoje dalyvavo: Antanas Balkė, tarybos narys; pranešėjas Edmundas Antanaitis; Algimantas 

Šiaučiulis, tarybos narys;  Vidas Stašinskas, tarybos narys; Julius Matulevičius, tarybos narys. 

DALYVAUJA. 19 tarybos narių (Vytautas Kvedaras nebalsavo).  

BALSAVO. „už“ – 16, ,,prie“ ‒ 3   (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

26.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės mero ir mero pavaduotojo 2020 metų veiklos 

ataskaita. 

Pranešėjai R. Malinauskas ir L. Urmanavičius pristatė sprendimo projektą bei savivaldybės mero 

ir mero pavaduotojo 2020 metų veiklos ataskaitą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pateikė klausimą. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, atsakė į pateiktą klausimą.  

Vidas Stašinskas, tarybos narys, pasisakė 

DALYVAUJA. 24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21, ,,prieš“ ‒ 3  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  



27.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės administracijos direktoriaus ir savivaldybės 

administracijos 2020 metų veiklos ataskaita. 

Pranešėja V. Jurgelevičienė pristatė sprendimo projektą bei savivaldybės administracijos 

direktoriaus ir savivaldybės administracijos 2020 metų veiklos ataskaitą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė frakcijos vardu 

Tarybos nariai Julius Matulevičius, Modestas Vitkauskas, Vytautas Dabrukas, Vytautas Kvedaras, 

Algis Bolys pasisakė. 

DALYVAUJA.  24 tarybos nariai.  

BALSAVO. „už“ – 21, ,,susilaikė“ ‒  1, ,,prieš“ ‒ 2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                        Ričardas Malinauskas  

 

 

 

Protokolą rašė                          Živilė Stravinskaitė                      


